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 Pitanje postavljeno Ministarstvu obrane BiH: „Tražim od Ministarstva obrane BiH 

potpunu informaciju o nestanku eksploziva koji je trebalo uništiti po odluci Predsjedništva 

BiH i nestanku tromblonskih mina i je li Ministarstvo obrane BiH pokrenulo određene 

aktivnosti u procesuiranju odgovornih za ovaj slučaj i zna li se gdje su završile spomenute 

količine eksplozivnih naprava?“  

 


